
Úgy gondolom,....

 
 
- hogy névtelen, arctalan mocskolódással nem lehet évek, évtizedek munkáját helyettesíteni, pótolni,

mások igyekezetét, esetenként eredményeit lerontani. Kár, hogy a sok pénzért vásárolt ellenzéki
kampánytanácsadóktól csak erre telik, - meg a plakáttépésre.
A stílus maga az ember (mondta Georges-Louis Leclerc, Buffon grófja, francia természettudós 1753-as
akadémiai székfoglalójában), - ez igaz az egyénekből verbuválódott csoportokra is.
Biztos vagyok benne, néhányan hetek múlva szégyellni fogják, hogy megfogadták kampányguruik
tanácsát. Persze lesznek olyanok is, akik nem, - ők maradnak azok, akik mindig is voltak.
 

- több tucat lakossági fórum tapasztalata alapján, hogy a társadalom többsége józan, reálisan tudja
érzelmeit és érdekeit összeegyeztetni. A nagy többség nyugalmat, békét, folyamatosságot kíván, -
elege van néhány fékevesztett, sértett hiúságában tomboló, a múlt ködéből elő-előbukkanó, tutimondó
ember acsarkodásából.
Április 6-án, vasárnap mindenki hitet tehet a béke és a folytonosság mellett.
 
Jöjjön el Ön is szavazni, éljen a lehetőséggel!
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